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Návštěva z Trzebieszowic
Dne 7. 10. 2017 se uskutečnilo v Klášterci partnerské setkání zástupců obcí a spolků Trzebieszowic a Kláš-

terce nad Orlicí. Dohoda o partnerství mezi obcemi byla podepsána v r. 2004 a v roce 2008 byla podepsána dohoda 
o spolupráci v oblasti protipožární ochrany. Každoročně jsou zástupci naší obce zváni na návštěvu do Trzebies-
zowic. Dobře funguje i spolupráce mezi našimi a polskými hasiči. Proto jsme se rozhodli pozvat polské partnery na 
oficiální návštěvu do Klášterce. Po přivítání na obecním úřadě proběhla prohlídka základní školy, kostela, Zemské 
brány, Čiháku a hráze přehrady v Pastvinách. Návštěva byla zakončena prohlídkou a posezením v sokolovně. Ná-
vštěva se velmi vydařila, program byl bohatý a polští partneři dobře poznali naši obec a její okolí. Za naši obec se 
návštěvy účastnili členové zastupitelstva a členové SDH. Z Trzebieszowic přijela paní starostka a další představitelé 
obce, kteří jsou i zástupci městské rady v Ladek Zdroj a zástupci hasičů.

Děkuji všem, kteří se podíleli na přípravě a organizaci návštěvy.                               Lenka Ševčíková, starostka obce
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Říká se, že pátek 13. je dnem, kdy se může přihodit 
něco nešťastného. To ale neplatilo pro žáky naší školy, 
kteří naopak tento den považovali za velmi příjemný! 
Za krásného podzimního počasí se dopoledne všechny 
děti i s učiteli vydali do lesů a sbírali exempláře na vý-
stavu hub. „To je príma, že můžeme sbírat úplně každou 
houbu!“, libovali  si především menší žáčci. Jejich koší-
ky se začaly plnit hříbky, bedlami, ale také muchomůr-
kami nebo holubinkami. Díky letošní bohaté houbové 
nadílce byly jejich košíky, kyblíky a tašky brzo přeplně-
né. Na víkendovou výstavu se díky našim žákům dostaly 
houbičky z Klášterce-Potoků, Pastvin, Petrovic i Zbu-
dova … a co víc, paní kuchařky měly veliké zásoby pro 
uvaření lahodného houbového guláše (nebojte, jen z 
jedlých hub!). Snažení všech se opravdu vyplatilo! Když 
se všechny nasbírané houby sešly ve školním sklepě – 
nestačili jsme se divit!

PŘÍPRAVY NA VÝSTAVU HUB – PÁTEČNÍ CELOŠKOLNÍ SBĚR

VÝSTAVA HUB
O víkendu 14.-15. 10. 2017 se naše školní jídelna pro-

měnila doslova v houbový ráj. Kromě exponátů stovek 
jedlých a nejedlých hub se mohli návštěvníci kochat po-
hledem na nástěnky s fotkami z předchozích houbových 
výstav  a neméně krásné byly i výkresy našich dětí s hou-
bovou tematikou. Každý také mohl ochutnat výborný hou-
bový guláš nebo probrat s odborníky názvy svých úlovků. 
Během slunečného víkendu prošlo dveřmi školy téměř 
400 návštěvníků z blízkého i dalekého okolí! Někteří z 
nich dorazili přímo z lesa s úlovky a žasli nad hlubokými 
vědomostmi choceňských mykologů, kteří výstavu spolu-
organizovali. Tímto jim naše škola velmi děkuje za jejich 
vynikající práci! V neposlední řadě také děkujeme všem z 
vás, kteří jste si na výstavu hub našli cestu.
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Aktuality z Klášterce nad Orlicí:
l zasíťování lokality pro výstavbu RD „Matyášův kopec“: bylo vydáno pravomocné územní roz-
hodnutí o umístění stavby, projektant dokončil projektovou dokumentaci pro stavební povolení a 
provádění stavby-tato stavba zahrnuje stavební objekty:
SO 101 –  zpevněné plochy a komunikace 
SO 102 –  výhybny (podél stávající příjezdové komunikace)
SO 301 –  splašková kanalizace a 22 kanalizačních 
 přípojek
SO 302 –  vodovod a 21 vodovodních přípojek
SO 401 –  veřejné osvětlení
SO 403 –  síť elektronických komunikací

nyní projektant zpracovává rozpočet stavby, proběhla jednání s VaK a ČEZ, je připravováno zadávací řízení na do-
davatele stavby, obec také přijímá předběžné rezervace zájemců o jednotlivé parcely, nyní je předběžně rezervováno 
11 parcel z 21 

l byla dokončena projektová dokumentace pro územní rozhodnutí na splaškovou kanalizaci v Klášterci nad 
Orlicí
l probíhá dokončování nového mapování další části obce, v roce 2017 bude dokončena část na pravém břehu 
toku řeky Orlice, v roce 2018 bude mapování pokračovat na levém břehu řeky

 Lenka Ševčíková, starostka obce
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Informace z jednání zastupitelstva
obce Klášterec nad Orlicí

Jednání dne 30. 8. 2017 
Zastupitelstvo obce Klášterec nad Orlicí:
l vzalo na vědomí zprávu ředitelky MŠ o zajištění škol-
ního roku 2017-2018
l vzalo na vědomí zprávu ředitele ZŠ o zajištění školní-
ho roku 2017-2018.
l schválilo Masarykově základní škole Klášterec nad 
Orlicí čerpání z investičního fondu ve výši 18 463 Kč na 
úhradu herního prvku na hřišti u školy a čerpání rezerv-
ního fondu ve výši 35 000 Kč na elektrické varhany s 
příslušenstvím.
l vzalo na vědomí plnění rozpočtu a hospodaření obce 
k 30. 6. 2017
l schválilo rozpočtové opatření č. 5 ze dne 29. 8. 2017 
v celkové výši 3 000,00 Kč
l rozhodlo vyhovět žádosti žadatele KONZUM, ob-
chodní družstvo v Ústí nad Orlicí, IČ 00032212 o indivi-
duální dotaci z rozpočtu příjmů a výdajů obce Klášterec 
nad Orlicí na rok 2017 ve výši 54 092 Kč na účel zajiš-
tění potravinové obslužnosti v obci Klášterec nad Orlicí 
část Zbudov, kde družstvo provozuje prodejnu 
l schválilo prodloužení nájemních smluv, zrušilo jedno 
přidělení bytu a vzalo na vědomí zápis z jednání bytové-
ho výboru
l vzalo na vědomí informaci a souhlasí s provedenými 
opravami obecních komunikací v roce 2017
zrušilo svoje usnesení č. 532 /17 ze dne 28. 6. 2017, 
kterým schválilo uzavřít smlouvu o dílo na akci oprava 
komunikace v chatové osadě za lomem z důvodu plánu 
ČEZ budovat v tomto místě přípojku elektriky 
l schválilo podání žádosti do Programu obnovy venkova 
Pardubického kraje na rok 2018 do dotačního titulu č. 4 na 
výstavbu, rekonstrukci a opravu místních komunikací.
l schválilo uzavřít smlouvu o smlouvě budoucí o zříze-
ní věcného břemene a smlouvu o právu provést stavbu 
č. IV-12-2015987/VB/1a, Klášterec n.O., Zbudov, 98R, 
Matějka-kNN 
l vzalo na vědomí informace o průběhu a dalším po-
stupu nového mapování intravilánu katastrálního úze-
mí obce Klášterec nad Orlicí.
l souhlasilo s vyhlášením zadávacího řízení, s tím že 
zadavatel předpokládá cenu stavebních prací na rekon-
strukci domu čp. 167 ve výši 10 mil. Kč vč. DPH
l vzalo na vědomí informace o přípravě přechodu na 
popelnice s tím, že výbor životního prostředí navrhuje 
systém zavést v roce 2018
l vzalo na vědomí informaci o novele zákona o střetu 
zájmů
Jednání dne 4. 10. 2017 
Zastupitelstvo obce Klášterec nad Orlicí:
l vzalo na vědomí plnění rozpočtu a hospodaření obce 

k 30. 9. 2017
l schvaluje provedení zápisu příspěvkových organizací 
obce Mateřské školy Klášterec nad Orlicí a Masarykovy 
základní školy Klášterec nad Orlicí do obchodního rejs-
tříku, zastupitelstvo ukládá provedení zápisu místosta-
rostovi
l schválilo Dohodu o vytvoření společného školského 
obvodu základní školy a společného školského obvo-
du mateřské školy. Strany dohody obec Klášterec nad 
Orlicí, obec Pastviny a obec České Petrovice se podle 
§178 odst. 2 písm. c) a § 179 odst. 3 školského zákona 
dohodly vytvořit společný školský obvod základní školy 
a společný školský obvod mateřské školy, a to k zajiš-
tění plnění povinné předškolní a školní docházky dětí. 
Společný školský obvod základní školy vykonává Ma-
sarykova základní škola Klášterec nad Orlicí, společný 
školský obvod mateřské školy vykonává Mateřská škola 
Klášterec nad Orlicí
l schválilo zástupce obce do výběrové komise pro ote-
vírání a hodnocení nabídek akce „Snížení energetické 
náročnosti obecní budovy č. p. 167 v obci Klášterec nad 
Orlicí“ 
l bere na vědomí informace o postupu prací v projektu 
obce zasíťování lokality RD Matyášův kopec.
l schválilo účelové poskytnutí dotace z rozpočtu pří-
jmů a výdajů obce Klášterec nad Orlicí ve výši 54 092 Kč 
(slovy padesát čtyři tisíc devadesát dva korun českých) 
v roce 2017 KONZUMU, obchodnímu družstvu v Ústí 
nad Orlicí, IČ 00032212. 
l schválilo veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace 
z rozpočtu příjmů a výdajů obce Klášterec nad Orlicí 
uzavřenou podle § 10a) zákona č. 250/2000 Sb. mezi 
poskytovatelem Obcí Klášterec nad Orlicí, IČ 00279021 
a příjemcem KONZUM, obchodní družstvo v Ústí nad 
Orlicí, IČ 00032212 ve výši 54 092 Kč (padesát čtyři ti-
síc devadesát dva korun českých), předmětem smlouvy 
je účelové poskytnutí dotace na „Zajištění potravinové 
obslužnosti obyvatel obce Klášterec nad Orlicí, část 
obce Zbudov“
l schválilo účast obce v projektu „Modernizace eko-
nomických informačních systémů orgánů místní samo-
správy a školských zařízení regionu Orlickoústecka“ a 
pověřuje starostku obce k podpisu Smlouvy o partner-
ství a vzájemné spolupráci za účelem realizace projektu 
„Modernizace ekonomických informačních systémů 
orgánů místní samosprávy a školských zařízení regionu 
Orlickoústecka“
l schválilo uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na 
zpracování PD akce „Klášterec nad Orlicí – polní cesty“ 
se zhotovitelem PK Adamec, s.r.o., IČ 27482456, doda-
tek č. 1 se týká zapracování stavebního objektu ozeleně-
ní cest, za cenu 10 tis. Kč + DPH. Zastupitelstvo ukládá 
starostce obce dodatek č. 1 podepsat.
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l schválilo uzavření dodatku č. 3 ke smlouvě č. 086/16 
mezi Obcí Klášterec nad Orlicí a zhotovitelem projek-
tové dokumentace VIS – Vodohospodářsko-inženýrské 
služby, spol. s r. o., dodatkem se upravuje doba plnění 
díla a úhrada díla
l schválilo uzavření smlouvy o vývozu kontejnerů 
a odběru separovaných surovin včetně dodatku č. 1 
a č. 2 mezi odběratelem Suroviny Plundra s.r.o. IČ 
005518083 a dodavatelem Obcí Klášterec nad Orlicí 
l souhlasilo s umožněním vstupu do objektů bývalých 
kasáren pro výcvik záchranářských psů spolku Sirius, z. 
s., do objektů budou osoby vstupovat na vlastní nebez-
pečí, souhlas se vydává na dobu do 31. 12. 2018 

l schválilo přidělení bytů, souhlasilo s provedením 
oprav bytového fondu
l uložilo místostarostovi připravit nový řád pohřebiště 
l vzalo na vědomí informace o přípravě postupu opra-
vy střechy kostela
l starostka informovala o nových povinnostech přená-
šených na obce mimo jiné zabezpečení ochrany osob-
ních údajů podle směrnice GDPR
l byl upřesněn program a organizace návštěvy družeb-
ní obce Trzebieszowice dne 7. 10. 2017

Celé znění zápisů a usnesení ze zastupitelstva 
obce je k nahlédnutí na obecním úřadě a na www: 
klasterecnadorlici.cz

Zpracovala: Lenka Ševčíková starostka obce 

České Petrovice Klášterec n.Orl. Pastviny
počet voličů v seznamu 136 708 284
Vydané obálky 84 453 194
Platné hlasy 79 446 194
% účast 61,76 63,98 68,31

1 Občanská demokratická strana 9 47 21
2 Řád národa - Vlastenecká unie 0 1 0
3 CESTA ODPOVĚDNÉ SPOLEČNOSTI 0 1 0
4 Česká str.sociálně demokrat. 5 19 5
6 Radostné Česko 0 1 0
7 STAROSTOVÉ A NEZÁVISLÍ 5 30 27
8 Komunistická str.Čech a Moravy 7 33 13
9 Strana zelených 0 3 1

10 ROZUMNÍ-stop migraci,diktát.EU 1 6 5
12 Strana svobodných občanů 0 8 4
13 Blok proti islam. - Obrana domova 0 0 0
14 Občanská demokratická aliance 1 0 0
15 Česká pirátská strana 6 41 13
19 Referendum o Evropské unii 0 0 0
20 TOP 09 2 12 4
21 ANO 2011 23 114 42
22 Dobrá volba 2016 0 0 0
23 SPR - Republ.str. Ćsl.M. Sládka 0 1 0
24 Křesť.demokr.unie-Čs.str.lid. 14 45 44
26 REALISTÉ 1 3 1
27 SPORTOVCI 0 1 0
28 Dělnic.str.sociální spravedl. 2 1 0
29 Svob.a př.dem.-T. Okamura (SPD) 3 77 14
30 Strana Práv Občanů 0 2 0
celkem 79 446 194

Volby do Poslanecké sněmovny 2017
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Není to tak dávno … ( 63 )

HASIČI A POŽÁRY V KLÁŠTERCI
Dnes se naposled vracím k velkým ohňům, které niči-

ly Klášterec v předválečném období. Po velkém požáru 
Rychty a přilehlých staveb v centru obce v roce 1932 ná-
sledovalo krátké období klidu. Ale pak přišly roky 1935 
a 1936. 

Už 14. ledna 1935 vypukl požár Na Drahách v Marší-
kově hospodě č. 31. Během krátké chvíle byl v ohni celý 
hostinec. Shořelo mnoho obilí, sena a hospodářského 
náčiní. Domácí vybavení se podařilo zachránit. Škoda 
byla odhadnuta na 100 000 Kč, pojistka kryla 80 000 
Kč. Příčina vzniku ohně nebyla odhalena, povídačky o 
tom byly různé.

12. dubna 1935 počalo hořet na půdě domku An-
tonína Kalouse č.59 ( u Březáků ). Oheň zničil úplně 
všechno až po zem. Chalupu, stodolu, veškerý maje-
tek. Na vině byl snad vadný komín. Škoda dosáhla 45 
000 Kč, pojištění 30 000 Kč. Usedlost stávala u řeky 
mezi Roušarem a Kalousem Kchólem. Snad proto, že 
obydlí podél řeky také často ohrožovaly povodně, ro-

dina raděj postavila nový domek na kopci pod statkem 
Rousů č. 55.

Za pouhý měsíc 12. května 1935, 15 minut po půl-
noci vyšlehly plameny na půdě domu č. 6 ve Zbudo-
vě u zedníka Františka Šípka. Během krátké chvíle 
hořelo stavení i stodola. Zůstaly pouze ohořelé zdi, 

zachránit se podařilo pouze menší část domácího 
vybavení. Příčina požáru nebyla objasněna. Vzniklá 
škoda, asi 14 000 Kč byla kryta pojištěním. Požárem 
byla značně ohrožena i usedlost rolníka Jaroslava 
Břízy č. 7 a hostinec s obchodem Eduarda Pšondra 
č. 41.

Série velkých ohňů byla završena 28. března 1936 
požárem Lusthauzu, kde začalo hořet v 11 hodin 
dopoledne. Událost zaznamenal ve svých vzpomín-
kách i Jenda Hovad z Ameriky, později žijící v Mi-
moni. Jako desetiletý nesl oběd tátovi, který někde u 
Lusthauzu kácel stromy. Již z dálky bylo slyšet silné 
praskání a byl cítit kouř. Tak se stal jedním ze svěd-
ků, kteří zkázu viděli na vlastní oči. I zde byl zřejmě 
na vině vadný komín. Ze zámečku, který byl už tehdy 
pod péčí Památkového úřadu, zbyly jen holé zdi, zni-
čeno bylo mnoho historických předmětů, loveckých 
sbírek a také skoro všechno vybavení. Stotisícová 
škoda byla kryta pojištěním pouze částečně. Objekt 
nebyl obnoven. Na spáleništi se snad do roku 1960 
povalovaly kulaté pískovcové sloupy, němí pamětní-

ci události. Pak zmizely neznámo 
kam. Dlouho jsem pátral a po mno-
ha letech zjistil, že dva z nich byly 
postaveny v průčelí cesty do urno-
vého háje na žamberském hřbitově.

Ještě jednou dal o sobě vědět 
ohnivý kohout ve stejném roce. 24. 
července 1936 ve ¾ na osm začalo 
hořet na půdě domku č.76 pekaře 
Františka Kalouse (u Kopřivků). 
Oheň byl v zárodku uhašen. Jak 
víme, nebyl tento požár ve stejném 
stavení poslední.

 Miloš Sibera
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Opět stoleté jubileum
Před třemi roky, v srpnu 2014, jsme slavili první sto-

leté narozeniny v Klášterci. Tehdy to bylo slavné jubile-
um Marie Dolečkové ze Lhotky. Letos 29. srpna slavila 
stovku další žena z Klášterce 

Valerie Musílková – Jelínková, 
dlouhodobě žijící v Praze. Byla dcerou pošťáka Mu-

sílka z chaloupky u sokolovny. Vždy se ráda vracela do 
Klášterce a vzpomínala na své mládí v rodné obci. Do-
datečně blahopřejeme!                                     Miloš Sibera 

KLUB DŮCHODCŮ PŘIPRAVUJE:
14. 11. 2017 „Školení řidičů seniorů“, které se bude 

konat v jídelně ZŠ v Klášterci nad Orlicí. Začátek ve 
13,30 hodin. Vstupné 30,- Kč obsahuje kávu, čaj, popla-
tek za lektora. Zveme tímto i řidiče ze sousedních obcí.

Dále připravujeme zájezd na 9. 12. 2017 – sobo-
ta – Advent na zámku Slatiňany s jarmarkem, a to 
nejen pro důchodce. Jízdné za autobus bude 200,- Kč, 
vstupné 90,- Kč do 65ti let, nad 65 let vstupné 60,- Kč. 
Zájemci o tyto akce sledujte plakáty. 

Za Klub důchodců Z. Kalousová, V. Šrolerová

Zastupitelstvo obce Pastviny

Pro účely hlasování jsou zastupitelům přidělena tato  
čísla: 1 – Ladislav Škůrek, 2 – Josef Koubík, 3 – Antonín 
Faltus, 4 – Pavel Friml, 5 – Veronika Luxová, 6 – Miro-
slav Lux, 7 - Lubomír Zverec

Zastupitelstvo obce Pastviny dne 28. 8. 2017 přijalo na 
svém zasedání tato
USNESENÍ
l 2017.5.1. zvolilo ověřovateli zápisu Miroslava Luxe 
a Pavla Frimla.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.2. schválilo program jednání zveřejněný na 
úřední desce dne 17. 8. 2017. 
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.3.  schválilo Obecně závaznou vyhlášku obce 
Pastviny č. 1/2017 o nočním klidu
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.4. schválilo uzavření dodatku č. 14. Smlouvy 
o dílo na služby spojené s tříděním odpadu se zhotovite-
lem EKOLA České Libchavy s.r.o., IČ: 49813862.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.1. schválilo zvýšení ceny vodného od 
1.9.2017 na částku 32,- Kč včetně DPH. Cena stočného 
zůstává ve výši 19,- Kč včetně DPH.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.2. schválilo uzavření kupní smlouvy na 
prodej pozemku p.č. 1188/71 trvalý travní porost v k.ú. 
Pastviny u Klášterce nad Orlicí, zapsaného na LV č.  
10001 o výměře 86 m2 s kupujícími R.B. a A.B. Cena 
pozemku byla stanovena ve výši 100,-Kč/m2. Záměr 
byl schválen 14.11.2016 usnesením zastupitelstva č.j.: 
2016.10.5.3.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7
l 2017.5.5.3. schválilo uzavření kupní smlouvy na 
prodej pozemku p.č. 1188/112 trvalý travní porost v 
k.ú. Pastviny u Klášterce nad Orlicí, zapsaného na LV č. 
10001 o výměře 32 m2 s kupujícím M.P. Cena pozemku 
byla stanovena ve výši 100,-Kč/m2. Záměr byl schválen 
14.11.2016 usnesením zastupitelstva č.j.: 2016.10.5.3.

UPOZORNĚNÍ

Děkujeme všem občanům, kterým není lhostejno 
naše životní prostředí, za třídění odpadů. Na jaře letoš-
ního roku jsme umístili popelnici na použitý kuchyňský 
olej ke kontejnerům u bytovek č.p. 192-197. Bohužel 
tato popelnice má stejnou barvu (žlutou) jako nádoby 
určené pro plasty. Tímto Vás vyzýváme, nevkládejte do 
této popelnice prázdné plastové obaly. Takto špatně vy-
tříděný odpad není odvezen ani při svozu odpadu, ani 
při svozu použitých olejů. Naši pracovníci musí poté 
znovu odpad vytřídit.

Děkujeme za pochopení.  Obec Klášterec nad Orlicí
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hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.4. vzalo na vědomí žádost L.B. o stano-
visko obce k umístění stavby na pozemku p. č. 1043/37 
(pod dialýzou) a uložilo starostovi získat informace od 
příslušného stavebního úřadu o podmínkách výstav-
by RD v lokalitě chatové kolonie, která je současným 
územním plánem určená pro rodinnou rekreaci.
l 2017.5.5.5. schválilo uzavření smlouvy se Z.J. a 
D.J. o zřízení věcného břemene na části pozemku p. č. 
463/27 v k. ú. Pastviny u Klášterce nad Orlicí, dle přilo-
ženého zákresu v kat. mapě, z důvodu zajištění přístupu 
k chatě v jejich vlastnictví ev. č. 198.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.6. schválilo uzavření smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene a smlouvu o právu 
provést stavbu č. IV-12-2016105/VB/2, Pastviny ev.č. 
87, Macek, kNN se společností ČEZ Distribuce, a.s., 
IČ: 24729035, se sídlem Děčín, Podmokly, Teplická 
874/8, zastoupenou Energomontáže Votroubek s.r.o., 
IČ: 28791274 se sídlem Rychnov nad Kněžnou, Jirás-
kova 318 na základě plné moci ze dne 10.3.2017 evid. 
Č. PM/II – 152/2017
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.7. vzalo na vědomí rozpočtové opatření č. 5
l 2017.5.5.8. schválilo záměr změny nájemní smlou-
vy o nájmu prostoru sloužícího k podnikání (autokemp 
„Kaplička“) ze dne 31.5.2016, jíž byl pronajat prostor 
na části poz. parcely č. 210/1 o výměře 3173 m2 a par-
cele č. 198/3 o výměře 2663 m2 včetně tří  prodejních 
kiosků se železnou konstrukcí s  dřevěným přístřeškem 
a inventářem, o zastavěné ploše 112 m2 na části parce-
ly p.č. 198/3 s betonovým povrchem o výměře 193 m2. 
Součástí kempu je budova s recepcí a sociálním zaříze-
ním pro personál a návštěvníky kempu na stavební par-
cele č. 831, vše zapsáno na LV 10001 pro k.ú. Pastviny 
u Klášterce nad Orlicí. Změna bude spočívat ve změně 
trvání nájmu na dobu neurčitou.
hlasování: pro – 1,2, 4,6, proti – 0, omluveni – 3, 5, 7 
l 2017.5.5.9. vzalo na vědomí připravovaný prodej 
podílů pozemků v místní části Kozinec ve spoluvlastnic-
tví obce a pana V. K. parc. č. 1056/5 (310 m2), 1070/9 
(348 m2) a část pozemku parc. č. 1070/21 o velikosti 
cca 135 m2 kat. území Pastviny u Klášterce nad Orlicí za 
stanovenou cenu 100,- kč/m2. Podíly pozemků budou 
obcí odprodány pouze pokud zájemce o koupi zároveň 
odkoupí za shodně stanovených podmínek i podíl ve 
vlastnictví V.K. Záměr prodeje byl schválen dne 2. 5. 
2016 usnesením č.j.: 2016.4.5.3. Zastupitelstvo pověři-
lo starostu k přípravě nutného zaměření GP a přípravě 
příslušných smluv.
l 2017.5.5.10. vzalo na vědomí žádost o poskytnutí in-
formace od společnosti REMA AOS, a.s. týkající se mož-
né spolupráce v oblasti poskytování a financování služby 
zpětného odběru odpadů z obalů a třídění odpadů.

l 2017.5.5.11. vzalo na vědomí sdělení představen-
stva obchodní společnosti ČSAD Ústí nad Orlicí, Tře-
bovská 330, 562 00 Ústí nad Orlicí, IČ: 60108851 ze 
dne 14.7.2017 „Oznámení o prohlášení akcií za neplat-
né“. Zaevidováno pod Č.j.: OBPA 358/2017.

Ladislav Škůrek, starosta obce Pastviny

Zápis zastupitelstva 
obce České Petrovice 
ze dne 5. 9. 2017
Přítomni: Viz prezenční listina
Zapisovatel: Lux L.
Ověřovatelé: Fišer D., Pácha K.
Hlasování: Pro X Proti X Zdržel se X

1. Program jednání:
 Kontrola plnění usnesení z minula
 Výstavba apartmánů u srubů Haida
 Projednání petice občanů Českých Petrovic
 Pozemky nabízené Státním Pozemkovým úřadem
 Prodej pozemků 
 Žádost manželů Fišerových
 Smlouva o smlouvě budoucí
 Projednání podpisu finančního limitu starosty
 Rozpočtová změna č. 3
 Projednání podání žádosti POV
 Žádost pana Bílka
 Projednání žádosti nákupu venkovních laviček 
    ke hřbitovu
 Integrovaný operační program pro školství

2. Výstavba apartmánů u srubů Haida
Starosta seznámil zastupitele s žádostí projektové 

kanceláře Filip Majer z Rychnova nad Kněžnou a in-
vestorem akce KALURO reality s. r. o., o vyjádření k 
výstavbě dvou ubytovacích objektů s kapacitou 6 – 8 
apartmánů v jednom objektu, na pozemku č. 338 v ka-
tastru obce České Petrovice, v lokalitě srubů Haida. Za-
stupitelé se obávají velké přetíženosti lokality. Bude zde 
větší hluk. Je zde problém s přístupovou cestou, která 
by nemusela nápor při stavbě a provozu vydržet. Cesta 
není zamalovaná v katastru a je zde několik vlastníku 
pozemků, na kterých cesta leží. Je zde nejasná zimní 
údržba a parkování v zimním období. Zastupitelé se 
obávají přetížení potoka na odvod kanalizace z ČOV a 
jeho budoucí zápach. Obec nemůže připojit dané ob-
jekty na místní vodovod, jelikož by nemohla garantovat 
kapacitu vzhledem k objemu vodojemu.

Návrh usnesení 02/09/2017: Zastupitelstvo obce 
vydávává záporné stanovisko k výstavbě dvou ubytova-
cích objektů na pozemcích č. 338 v katastru obce České 
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Petrovice. Zastupitelstvo nesouhlasí s připojením ob-
jektů na místní vodovod z důvodu nedostatečné kapa-
city vodovodního zdroje.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 02/09/2017 bylo schváleno

3. Petice občanů Českých Petrovic proti zápachu z 
mléčné farmy

Starosta seznámil zastupitele s peticí, která byla 
na obec podána za účelem řešení problému velkého a 
častého zápachu kejdy z mléčné farmy v Českých Petro-
vicích. Za dotčené občany byli přítomni p. Introvičová 
a p. Kylar. Přítomný p. Žďárský, ředitel akciové společ-
nosti, ubezpečil přítomné, že problém se zápachem se 
snaží vyřešit, bohužel zatím bez velkého úspěchu. Bylo 
vypracováno několik variant, které se postupně apliku-
jí do praxe. Nový projekt přestavby mléčné farmy byl 
podroben mnoha posudkům při schvalovacím řízení, 
aby nová farma měla co nejmenší dopad na provoz a 
život v obci. Bohužel praxe ukázala, že vše se spočítat 
nedá. P. Žďárský se za vzniklou situaci občanům Čes-
kých Petrovic omlouvá a slibuje nápravu.

Usnesení 03/09/2017: Zastupitelstvo bere na vědo-
mí informaci ohledně vzniklého problému zápachu z 
mléčné farmy v Českých Petrovicích.
4. Pronájem pozemků od Pozemkového úřadu

Pozemkový fond vydal výzvu, která byla vyvěšena 
na úřední desce obce, na pronájem pozemků č. 455/1 
o výměře 904 m² a pozemku č. 458/2 o výměře 305 m². 
Tyto pozemky sousedí s ochranným pásmem podzem-
ního vrtu obecního vodovodu a obecní budovou býva-
lého teletníku. Zastupitelé se shodli, že o tyto pozemky 
má obec velký zájem, proto požádáme o pronájem a 
budeme dále jednat o prodeji, popřípadě bezúplatném 
převodu.

Návrh usnesení 04/09/2017: Zastupitelstvo schva-
luje podat žádost na Pozemkový úřad o pronájem po-
zemků č. 455/1 a pozemku 458/2 a souhlasí s dalším 
postupem odkoupení zmíněných pozemků, popřípadě 
bezúplatným převodem.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení: 04/09/2017 bylo schváleno

5. Prodej pozemků
Na zasedání zastupitelstva dne 13. 6. 2017, byl pod 

číslem usnesení 08/06/2017 vypsán záměr na prodej 
části pozemku č. 607/5 Jelikož se na vyhlášený záměr 
nikdo nepřihlásil, kromě pana Rambouska, byly po-
zemky postoupeny k prodeji za navrhnutou cenu 10,-
Kč/m². Pozemek bude zaměřen a rozdělen na náklady 
žadatele.

Návrh usnesení 05/09/2017: Zastupitelé schvalují 
prodej části pozemků č.607/5 panu Rambouskovi za 
cenu 10 kč/m². Žadatel musí zaměřit pozemek na vlast-

ní náklady. Celková cena bude stanovena podle geome-
trického plánu.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 05/09/2017 bylo schváleno

6. Žádost manželů Fišerových
Starosta přeložil zastupitelům žádost manželů Fiše-

rových na odkup pozemků č. 1307/3 ostatní plocha s 
výměrou 389 m², pozemku č. 298/1 zahrada o výměře 
430m² a pozemku č. 96 zbořeniště o výměře 147m². Po-
zemky sousedí s pozemky žadatelů a obec tyto pozemky 
k užívání nepotřebuje.

Návrh usnesení 06/09/2017: Zastupitelstvo obce 
souhlasí s vyhlášením záměru na prodej pozemků č. 
1307/3 ostatní plocha s výměrou 389 m², pozemku č. 
298/1 zahrada o výměře 430m² a pozemku č. 96 zbo-
řeniště o výměře 147m² a pověřuje starostu jeho vyvě-
šením.

Hlasování: 8X0X1
Usnesení 06/09/2017 bylo schváleno

7. Smlouva o smlouvě budoucí na prodej pozemků
Starosta předložil zastupitelům smlouvu o smlou-

vě budoucí mezi obcí České Petrovice a Marcelou Ka-
lousovou na prodej pozemků č. 248 o výměře 367 m², 
pozemku č. 249 o výměře 247 m², pozemku č. 63 o vý-
měře 98 m² a pozemku č. 1318/1 o výměřě 87 m², kde 
by podle smlouvy měla být započata stavba rodinného 
domu. Podmínky prodeje pozemků jsou započetí stav-
by do roka a kolaudace do tří let. Pokud nebude stavba 
realizována, musí být pozemky odprodány obci České 
Petrovice, za stejnou prodejní cenu. Majitelka nesmí 
pozemek použít k dalšímu prodeji jiné osobě.

Návrh usnesení 07/09/2017: Zastupitelstvo schva-
luje smlouvu o smlouvě budoucí mezi obcí České Pe-
trovice a Marcelou Kalousovou na prodej pozemků a 
pověřuje starostu k podpisu.

8. Navýšení kompetence starosty
P. Pácha zastupitelům předložil návrh na navýšení 

kompetencí starosty schvalování rozpočtových změn do 
výše 100 000 Kč. Jsou to nečekané výdaje nebo příjmy, 
se kterými se nedá počítat při tvorbě rozpočtu, jako na-
příklad nákup nové tiskárny, která se porouchá a v roz-
počtu napsaná nebyla, nebo prodej dříví. Nic se nedá s 
přesností na rok naplánovat. Proto každá i malá odchylka 
by měla být schválená zastupitelstvem jako rozpočtová 
změna. Starosta musí o každé takové rozpočtové změně 
informovat zastupitelstvo na následujícím zasedání.

Návrh usnesení 08/09/2017: Zastupitelstvo obce 
stanovuje v souladu s §102odst. 2 písm. a) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízeních), ve znění 
pozdějších přepisů kompetenci starosty obce k prová-
dění jednotlivých rozpočtových opatření v následujícím 
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rozsahu: do výše 100 000 Kč, jsou-li vyvolána organi-
začními změnami, pokud tyto změny nevyvolávají další 
nároky na finanční prostředky obce (nezvyšuje se cel-
kový rozpočet výdajů). Rozpočtová opatření v částkách 
vyšších může starosta obce samostatně provádět jen v 
případech:

a) Rozpočtového zapojení účelově přidělených fi-
nančních prostředků z jiných rozpočtů.

b) Když zapojení výdaje vyžaduje nutný výdaj na za-
jištění chodu obce, v případě havárií nebo stavu nouze, 
výdaj k odvrácení možných škod, dále když včasné pro-
vedení úhrady je vázáno penalizací a dopady penalizací 
mohou výrazně překročit případná rizika z neoprávně-
né úhrady.

c) Úhrady pokut, penále z rozhodnutí nadřízených 
orgánů a dohledů a další nutné výdaje, kdy schválení 
rozpočtového opatření je nezbytné a má jen formální 
charakter, protože výdaj musí být realizován.

Zastupitelstvo si vyhrazuje právo na informaci  
o každém rozpočtovém opatření provedeném v kom-
petenci starosty na nejbližším zasedání zastupitelstva, 
konaném po schválení rozpočtového opatření starostou 
a jejího stručného odůvodnění (odůvodnění lze podat 
ústně).

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 08/09/2017 bylo schváleno

9. Rozpočtová změna č. 3
Starosta seznámil zastupitele s rozpočtovou změnou 

č. 3, která se týká přefakturování elektrické energie v 
obchodě, nákupu nové tiskárny na obecní úřad, nákup 
barev a nákupu lip ke hřbitovu. Rozpočtová změna č. 3 
bude přílohou zápisu.

Návrh usnesení 09/09/2017: Zastupitelstvo obce 
schvaluje rozpočtovou změnu č. 3

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 09/09/2017 bylo schváleno

10. Žádost na dotaci POV z Pardubického kraje
Žádost na dotaci POV z Pardubického musí být po-

dána nejpozději do 30. 9. 2017. Zastupitelé diskutovali 
nad možnostmi oprav nebo rekonstrukcí obecních ob-
jektů dle strategického dokumentu, kterého bychom se 
měli držet a je přikládán k žádostí. Vybrány byly akce 
zastřešení posezení chaty u koupaliště a výstavba slu-
žebního bytu nad prodejnou smíšeného zboží. Je po-
třeba vyhodnotit cenu a proveditelnost jednotlivých 
akcí. Starosta společně s místostarostou jsou pověření 
k rozhodnutí na základě vyhodnocení a podání žádosti 
na dotaci od Pardubického kraje

Návrh usnesení 10/09/2017: Zastupitelstvo obce 
pověřuje starostu a místostarostu podání žádosti na 
dotaci POV od Pardubického kraje a rozhodnutí výběru 
realizovatelné akce výstavby.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 10/09/2017 bylo schváleno

11. Žádost pana Bílka
Žádost pana Bílka o vyjádření stanoviska k výstavbě 

domku na pozemcích pana Bílka a připojení na obecní 
vodovod. Zastupitelé prostudovali nákresy domu včet-
ně situačního zákresu v katastrální mapě, který je čás-
tečně v rozporu s územním plánem. Investor zde chce 
postavit tři rekreační chaty, které se na dané pozemky 
nevejdou. Zastupitelstvo se shodlo, že nemá námitky k 
výstavbě jednoho domku, pokud bude investorem do-
držen územní plán obce České Petrovice. Zastupitelstvo 
souhlasí s připojením jednoho domku na vodovod obce.

Návrh usnesení 11/09/2017: Zastupitelstvo vydává 
souhlasné stanovisko k výstavbě jednoho domku na po-
zemcích pana Bílka. Výstavba objektu musí být v soula-
du s územním plánem obce České Petrovice. Zastupitel-
stvo vydává souhlasné stanovisko k připojení jednoho 
objektu na místní vodovod obce České Petrovice.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 11/09/2017 bylo schváleno

12. Nákup laviček ke stromořadí lip u hřbitova
Byl podán návrh na nákup laviček k stromořadí nově 

vysázených lip u hřbitova. Jelikož všichni zastupitelé 
nejsou přesvědčeni o využitelnosti laviček, návrh je pro-
zatím odložen. Je ale nutná investice do chodníku před 
prodejnou, neboť stávající dlaždice se viklají a mohlo by 
dojít k úrazu. Zastupitelé dají přednost této investici, 
která je důležitější.

Návrh usnesení 12/09/2017: Zastupitelstvo obce od-
kládá nákup laviček ke hřbitovu a schvaluje opravu chod-
níku u prodejny na křižovatce v Českých Petrovicích.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 12/09/2017 bylo schváleno

13. Starosta obce seznámil zastupitele s projek-
tem na podporu modernizace informačních systémů 
ve školství z Integrovaného regionálního operačního 
programu. Do programu bude zapojeno 53 obcí a 15 
příspěvkových organizací školského typu. 

Návrh usnesení 13/09/2017: Zastupitelstvo obce 
schvaluje účast obce v projektu „Modernizace ekono-
mických informačních systémů orgánů místní samo-
správy a školských zařízení regionu Orlickoústecka“ a 
pověřuje starostu obce k podpisu smlouvy o partnerství 
a vzájemné spolupráci, za účelem realizace projektu 
„Modernizace ekonomických informačních systémů 
orgánů místní samosprávy a školských zařízení regionu 
Orlickoústecka“.

Hlasování: 9X0X0
Usnesení 13/09/2017 bylo schváleno

Zapsal: Luboš Lux, starosta obce
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AGROENVIRONMENTÁLNÍ KROUŽEK
V tomto školním roce obnovil svoji činnost Agroenvironmentální kroužek při Masarykově ZŠ Klášterec nad Or-

licí. Kroužek škola organizuje ve spolupráci se Živou a.s. za finanční podpory z programu MAP, jehož nositelem je 
MAS Orlicko. Původně nápad organizovat agroenvironmentální kroužky vzešel z iniciativy Zemědělského svazu 
ČR  a stal se důležitou součástí projektu Zemědělství žije (www.zemedelstvizije.cz). Cílem tohoto projektu je zlepšit 
obraz a zvýšit povědomí o zemědělství, o jeho funkcích a významu v očích široké veřejnosti. Snaží se také motivovat 
mladé lidi k zájmu o práci v zemědělství.

Zemědělství není jen o produkci potravin, ale jeho důležitou funkcí je také péče o krajinu. To se děti navštěvující 
Agroenvironmentální kroužek učí nejen teoreticky, za pomoci výukových materiálů poskytovaných v rámci pro-
jektu Zemědělství žije, ale především prostřednictvím návštěv reálných zemědělských provozů a často  i aktivním 
zapojením do zemědělských prací. Praxe naplňuje nejméně polovinu schůzek kroužku. 

V říjnu jsme v rámci kroužku navštívili koňskou stáj Čertova skalka, kde děti pomáhaly s čištěním stáje. Dále 
se v nejbližší době chystáme na Farmu Pod lipou do Rokytnice v Orl. horách, která má vlastní mlékárnu. Děti se 
tam seznámí se zpracováním mléka a budou moci jejich výrobky ochutnat. V listopadu zavítáme do Kláštereckých 
masných pochoutek, a.s. Nové zkušenosti budeme čerpat také v provozech Živa, a.s. (bramborárna, mléčná farma 
České Petrovice, OMD Zbudov, mechanizace).

V současné době kroužek navštěvuje deset dětí ve věku 9-13 let. Některé z nich mají již nějakou zkušenost, pro-
tože např. rodiče v zemědělství pracují, pro některé je zemědělství velká neznámá, a tak se vzájemně docela pěkně 
doplňují. Neučí se ale jenom děti. Pro zaměstnance zemědělských provozů je práce s dětmi často zcela novou zku-
šeností, snad přínosnou. Velmi děkujeme všem, kteří agroenvironmentální kroužek jakkoliv podporují. 

Mgr. Petra Pospíšilová, ZŠ Klášterec nad Orlicí

Klášteráci opět po roce na Republikovém finále OVOV
Ve dnech 8. a 9. září se na stadionu VUT v Brně uskutečnilo již osmé Republikové finále Odznaku všestrannosti 

olympijských vítězů. Z Masarykovy základní školy v Klášterci nad Orlicí se na toto finále svým 2. místem v krajském 
kole nominovalo družstvo ve složení – Lucie Hrušková, Vendula Hejkrlíková, Žaneta Břízová, Barbora Prouzová 
(nahradila nemocnou Veroniku Hornovou), Zdeněk Kalous, Daniel Brůna, Tadeáš Doležal a Pavel Kalášek.

Za doprovodu Radka Horny a Jitky Kalousové se všichni vydali do Brna již ve čtvrtek, neboť je nejdříve čekala 
prezentace a ubytování na studentských kolejích VUT, poté krátká prohlídka Brna a večerní nácvik slavnostního 
nástupu. V pátek ráno se již všichni závodníci těšili (i netěšili) na deset náročných disciplín rozložených do dvou 
závodních dnů – běh na 60m, hod medicinbalem, skok daleký, shyby na lavičce, přeskok přes švihadlo, trojskok, 
kliky, leh-sedy, hod míčkem a závěrečný běh na 1000m. 

Bohužel se našemu družstvu letos nevyhýbala zranění. Žaneta si cestou poranila zápěstí a nemohla závodit, 
Tadeáše trápila achilovka, Báru zase záda. I přes všechna tato trápení se závod vydařil. Družstvo se umístilo  na 
celkovém 21. místě ze 44 startujících škol a tím si splnilo svůj cíl, umístit se v první polovině startovního pole. Mezi 
jednotlivci se nejvíce dařilo Zdeňku Kalousovi, který si mezi stejně starými chlapci vybojoval krásné 4. místo. Shod-
ně (na 17. místě) se ve svých kategoriích umístili Dan a Lucka. 

Všem našim závodníkům k jejich skvělým výsledkům velice blahopřejeme a věříme, že jejich výkony budou in-
spirací i pro další žáky. 

Za Masarykovu ZŠ Klášterec nad Orlicí Yvona Franková
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Čtyři závody, čtyři zlata! Barták z Petrovic suverénně ovládl MSJ travních lyžařů
Česká juniorská reprezentace v travním lyžování zažila v italském Saurisu 

snové mistrovství světa juniorů. Martin Barták zvládl roli favorita a ze svého tře-
tího juniorského šampionátu odjíždí se čtyřmi zlaty. O další zlato a dvě stříbra 
rozšířila českou medailovou sbírku Adéla Kettnerová. Oběma těmto výborným 
závodníkům z Českých Petrovic dobře sekundoval i Jakub Ševčík z Klášterce 
nad Orlicí. 

Martin Barták odjížděl po bezchybné sezoně na mistrovství světa juniorů 
jako největší favorit, i vzhledem k tomu, že už z loňského šampionátu si odvezl 
tři zlata. Tentokrát si sám vytyčil ještě vyšší cíl - čtyři nejcennější kovy. Po suve-
rénních výkonech v obřím slalomu, slalomu a superkombinaci, ale na Bartáka 
v závěrečném pátečním super G čekal ještě velký kus práce. Celý závod pozna-
menalo počasí, které českému borci nehrálo do karet. Nad druhým Davidem 
Savianem z Itálie nakonec zvítězil o pouhé tři setiny.

„Dnes to na mě trochu dolehlo. Poprvé za ty čtyři dny jsem začal být nervóz-
ní,” přiznal se Barták. „V polovině závodu začalo pršet a na vrchní část sjezdov-
ky si sedla mlha. Moji největší soupeři byli už dole a já jsem tam stál v tom dešti 
a najednou jsem si nebyl úplně 100 procentně jistý, že to dokážu. Bylo mi jasné, 

že musím jet naprosto perfektně a na doraz, protože voda trať hodně zpomalila. Měl jsem neuvěřitelné štěstí. Tři se-
tiny jsou nic,” popisoval průběh posledního závodu novopečený sedminásobný juniorský mistr světa a s úsměvem 
dodal: „Mám konečně opravdovou radost. Ty první tři zlata jsem moc neprožíval. Chtěl jsem prostě všechny čtyři, 
takže ty předchozí pro mě byly jen takovým vítězstvím na mezičase. Musel jsem zůstat soustředěný až do konce a 
teď jsem neskutečně rád, že se to podařilo!”

„Pro Martina to byla obrovská zkouška nervů a ve svých sedmnácti letech ukázal neuvěřitelnou mentální sílu. 
Všichni víme, že je skvělý lyžař, ale tímto dokázal, že se s ním v budoucnu musí počítat třeba i v boji o křišťálový gló-
bus, kde je dobrá psychika jedním z hlav-
ních předpokladů. Navíc je pořád hrozně 
poctivý kluk. Nepolevuje a maká. Každé to 
zlato si zasloužil a všichni mu to zde přáli. 
Letos to byla jeho sezona,” konstatoval 
šéftrenér reprezentace Daniel Mačát.

Barták však v Itálii nebyl jedinou čes-
kou hvězdou. Skvělé zakončení juniorské 
kariéry se povedlo Adéle Kettnerové, která 
si nakonec veze zlato z kombinace a dvě 
stříbra ze slalomu a SG. „Dnes bylo zla-
to hrozně blízko, ale získat stříbro v mém 
posledním závodě mezi juniory je stejně 
skvělé,” radovala se Kettnerová, která 
za vítěznou Chisaki Maedovou zaostala 
pouze o čtyři setiny. „Hrozně mě nakoplo 
včerejší vítězství v superkombinaci. Chtě-
la jsem tam dnes prostě nechat vše, abych ničeho nemohla litovat a přesně to se mi povedlo. Samozřejmě blbé čtyři 
setiny mrzí, ale lyžování je prostě o setinkách. Kdyby mi někdo před tímto šampionátem řekl, že pojedu domů se 
třemi plackami, nevěřila bych. Nemám si na co stěžovat,” dodala.

„Všechno klapalo podle plánu. Jako hodinky. Nemám v podstatě, komu co vytknout. Martin i s kouskem štěstí 
potvrdil svoji letošní suverenitu. Adéla zase dostala chuť pořádně závodit. A dařilo se zde celému týmu,“ hodnotil 
Mačát vystoupení svých svěřenců. „Po jasné dominanci mezi žáky jsme naši sílu potvrdili i mezi juniory. Máme se v 
příštích letech na co těšit,” myslí trenér už na další sezony.

V rámci juniorského světového šampionátu došlo i k vyhlášení Juniorského světového poháru. Martin Barták v 
letošní sezoně nenašel mezi juniory přemožitele, a tak nasbíral maximum možných 1 400 bodů. Adéla Kettnerová 
skončila se 750 body druhá za Rakušankou Kristin Hetfleischovou. A Češi brali díky Dominice Dudíkové a Filipovi 
Machů i bronzy z obou kategorií, a stali se tak mezi juniory jasně nejúspěšnějším týmem letošní sezony.

článek doplnil Miroslav Baier  Sportareál České  Petrovice
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KOTLÍKOVÁ DOTACE

DNY OTEVŘENÝCH DVEŘÍ
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První pomoc První průkaz předškoláka

První průkaz předškoláka Plavání 1. stupně v Rychnově n. Kn. 

Program Mám skvělé tělo
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Exkurze Dlouhé stráně 
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Sazba a tisk - Tiskárna Kerschbaum, Hluboká 140, Žamberk. Uzávěrka příštího čísla 12. 12. 2017. Cena: 10,- Kč

V MŠ procvičujeme 
výdechový proud

V souvislosti s primární logope-
dickou prevencí provádíme s dětmi 
dechové cvičení. Dnes jsme praco-
vali s míčkem. Děti si osvojovaly i 
nové pojmy z matematické pregra-
motnosti. Upevňovaly si pojem – 
uprostřed (dle Rámcového vzdělá-
vacího programu.) Dále na podzim 
rádi sbíráme přírodniny a následně 
z nich tvoříme. Podzimní kytičku si 
každý odnesl domů.

Řeháková Soňa


